
BR.01.0012.1.6.10.2015 

Protokół nr 10/2015 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 27 kwietnia 2015 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

  

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji, Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta Miasta 

Krakowa, Bożena Kaczmarska-Michniak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego oraz 

inni zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.10 otworzył posiedzenie Komisji.  

Poinformował o zdjęciu z porządku posiedzenia pkt. 2  tj. Prezentacja projektu społecznego 

„superścieżki” zlokalizowanego na terenie Dzielnicy Grzegórzki. Punkt ten będzie omawiany 

na kolejnym posiedzeniu natomiast w to miejsce zostanie wprowadzony punkt dotyczący 

Wyboru kandydatów do Miejskiej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

  planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' (druk nr 230). 

2.Wybor kandydatów do Miejskiej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej. 

3.Sprawy bieżące. 

4.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

  planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' (druk nr 230). 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego   planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' przedstawił Włodzimierz Pietrus. 

W dyskusji udział wzięli: Aleksander Miszalski, Grzegorz Stawowy, Włodzimierz Pietrus, 

Jakib Kosek, Józef Jałocha, Wojciech Wojtowicz oraz przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi   i dodatkowych wyjaśnień udzieliła Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta 

Miasta Krakowa. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się” , (3 osoby nie brały udziału w głosowaniu) 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego   planu zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Tonie - Łąki'' (druk nr 

230) z poprawką  zmieniającą granice planu jak w załączniku do projektu uchwały druk 

nr 155.  (Opinia Nr 12/2015 z 27 kwietnia 2015r.). 

 

Ad.2 

Wybór kandydatów do Miejskiej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej. 

 

W głosowaniu 10 gł. za przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się  Komisja do składu Miejskiej 

Komisji Urbanistyczno- Architektonicznej zaproponowała Panią Magdalenę Czechowską 

oraz Panią Izabelę Wróblewską-Mółkę. 
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  Ad.3 

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

Ad.4 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 

 

 

 

 Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący  Komisji o godzinie 17.10 zamknął 

posiedzenie. 

         

 

 

         Grzegorz Stawowy 

         

             Przewodniczący Komisji  
 

          

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 

 

 


